
 

 

 

 

 

25. 10. 2019 - 19:00 

Napříč Československem na kole 

Proč se několik učitelů z výběžku vydalo na cestu po zemi, ve které se narodili a která už 
neexistuje? Která vloni měla sto let výročí. Proč si nastavili nízký rozpočet? Co vše díky 

tomu zažili na trase mezi nejzápadnějším a nejvýchodnějším bodem? A jestli se na 
Slovensku v horách potkali s medvědem? A jaké je to v Užhorodě? Proč podporovali 

projekt DofE? Proč nevědí, kolik urazili kilometrů? A jak to, že o tom nepsali na 
instagramu? 

 


